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Raads  informatiebrief  verruiming eindtijden evenementen TU/e terrein 

Inleiding 

In juni is een rondvraag gesteld over de eindtijd van het evenement Hajraa op het TU/e terrrein. Vervolgens 

is in juli een motie ingediend ten aanzien van het locatieprofiel TU/e terrein. Als reactie op de motie bent u 

eind september middels een memo op de hoogte gesteld van de mogelijkheden die er op dit moment in het 

beleid liggen om de eindtijd van evenementen te verruimen. De inhoud van deze memo heeft er toe geleid 

dat de partijen PvdA, VVD, D66 en BBL op 13 oktober gezamenlijk de motie ‘Pilot Evenementen TU terrein’ 

hebben ingediend.  Naar aanleiding van deze motie heeft de wethouder de toezegging gedaan om uit te 

zoeken of er bij de stakeholders draagvlak is voor een dergelijke pilot. Middels deze raadsinformatiebrief 

wordt u geïnformeerd over de uitkomsten van het onderzoek naar het draagvlak.  

Voor een eventuele uitvoering van de pilot op het TU/e terrein zijn er verschillende partijen als stakeholder 

aangemerkt: bewoners Woenselse Watermolen, bewoners Hudsonlaan, bewoners De Karpen, bewoners 

Oude Toren, TU/e, Trefpunt Groen en de studenten (taskforce markthal events & organisatie Hajraa). 

De stakeholders zijn per mail uitgenodigd voor een informatieavond op dinsdag 24 november 2015.  Op 

deze avond is door de gemeente toegelicht wat de actuele motie is, wat het huidige evenementenbeleid is 

en welke vraag er bij hen als belanghebbende voorligt. Daarnaast is die avond door de studenten zelf een 

toelichting gegeven op het evenement Hajraa en waarom zij graag tot 03.00 uur door willen gaan. Het was 

voor de belanghebbenden mogelijk om hun mening op die avond te ventileren, daarnaast is hen de 

mogelijkheid geboden om de mening ten aanzien van de pilot per mail te delen met de gemeente. De 

studenten zijn op 14, 15 en 16 november 2015 zelf langs de deuren van de bewoners in de Woenselse 

Watermolen gegaan en hebben daar ook van diverse omwonenden de mening ten aanzien van de pilot 

opgehaald.  

 

Schriftelijke input 

Er zijn in totaal 11 mailtjes ontvangen waarin mensen gereageerd hebben op de motie en de pilot. In zes 

mails is aangegeven dat men niet instemt met de pilot, in vier mails wordt positief geantwoord op de 

voorgenomen pilot en in één mail zijn nadere vragen gesteld over de pilot.  

- De personen die een negatieve stem hebben uitgebracht ten aanzien van de pilot geven aan dat ze op dit 

moment al erg veel overlast ervaren van diverse evenementen, waaronder Park Hilaria en evenementen op 

Karpendonkse plas. Ze zijn bang voor nog meer overlast in de vorm van gezang, ontgroeningsrituelen, 

zwerfvuil en afgedankte fietsen.  

- De personen die per mail een positieve stem hebben uitgebracht geven aan dat de pilot gehouden kan 

worden als er wel aan voorwaarden wordt voldaan. Onder meer het beperken van geluidsoverlast, het 

binnen laten plaatsvinden van het feest en het invoeren van de pilot voor enkel het evenement Hajraa en 

niet voor het Lustrumfeest. 

  

Input informatieavond 

Op de informatieavond waren 18 bewoners aanwezig, het is een constructieve avond geweest waarin 

bewoners, gemeente, studenten en TU/e met elkaar het gesprek hebben gevoerd over evenementen en 

ervaren overlast. Algemene teneur was dat de bewoners veel overlast ervaren van de verschillende 

evenementen in de omgeving, te weten TU/e, Karpendonkse Plas, IJzeren Man en Park Hilaria. Met name 

de harde bastonen worden als overlastgevend ervaren. Daarnaast wordt er veel overlast ervaren van 

studenten in de Bunker.  Van Hajraa hebben ze eigenlijk nog nooit overlast ervaren. Uiteindelijk zijn er 16 

formulieren ingevuld waarop is aangegeven of men wel of niet voor de pilot is. De reacties op deze 
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formulieren geven allen een positieve grondhouding weer ten aanzien van de pilot. Er wordt wel 

aangegeven dat ze het echt als een pilot willen zien, dus niet zomaar een automatisch vervolg en niet 

zomaar uitbreiden naar meer evenementen. Daarnaast wordt er door meerdere bewoners aangegeven ze 

het aantal decibellen na respectievelijk 23.00 uur / 01.00 uur willen verlagen.  

 

Onderzoek studenten 

De studenten zijn de deur langs gegaan van het oostelijke gedeelte van de Woenselse Watermolen. In 

totaal zijn er 125 verklaringen getekend, ongeveer 5 personen wilden niet meedoen aan het onderzoek en 

ongeveer 5 personen gaven aan hun mening tijdens de informatieavond van de gemeente te geven. De 125 

verklaringen kunnen als volgt gecategoriseerd worden: 

- 80% is voor de pilot 

- 5% is tegen de pilot 

- 11% vindt de pilot niet relevant voor de bewoners zolang er geen overlast is 

- 2% vindt de pilot niet compleet 

- 2% heeft geen mening 

 

Politie 

De politie heeft aangegeven dat zij in principe geen bezwaar heeft tegen de uitvoering van de pilot zoals 

verwoord in de motie, als er voldaan wordt aan een aantal aanvullende afspraken in de 

vergunningverlening, waardoor de openbare orde en veiligheid kan worden gewaarborgd. 

 

Trefpunt Groen 

Broedende vogels schrikken hooguit van plotseling aanzwellend geluid, knallen of zwaar motorgeluid. 

Vogels liggen niet wakker van een verlenging van bestaand geluid. Daarom heeft TGE geen bezwaar tegen 

het verlengen van de voorgestelde sluitingstijd.  

  

bBestuurlijk kader: toezegging wethouder nav motie. uur 

  

Besluit van college van burgemeester en wethouders 

1. De motie ‘Pilot Evenementen TU /terrein’ over te nemen en deze in 2016 uit te gaan voeren;  

2. De Raad hierover te informeren middels een Raadsinformatiebrief. 

 

Argumenten 

1.1 De pilot evenementen TU/e is voor het college een mooi voorbeeld om in de stad te experimenteren om de 

mogelijkheden van activiteiten in de stad te verruimen.  

Het college van B&W wil dingen in een breed spectrum mogelijk maken.  Aangezien niet alle effecten van 

dergelijke verruimingen overzien kunnen worden, wil het college daarbij altijd  eerst met een pilot werken. 

Het uitvoeren van de pilot evenementen TU/e geldt daarbij als pilot in het kader van het eventueel verruimen 

van eindtijden bij evenementen. Er wordt voor een pilot op het TU/e terrein gekozen omdat het om een 

afgebakend terrein gaat (Markthal TU/e terrein) en omdat het ook past binnen de ambities die we als stad 

hebben in het kader van ‘Eindhoven Studentenstad’. Deze pilot moet derhalve gezien worden als 

experiment in het bredere spectrum waarin wordt bekeken hoe we de mogelijkheden van activiteiten in de 

stad kunnen verruimen.  

 

1.2 Het aantal van 3 evenementen die genoemd worden in de motie bestaan enkel uit Hajraa en het 

lustrumfeest van de TU 

Voor veel omwonenden was het van belang dat niet zomaar ieder feest mee kon doen aan de pilot. 

Derhalve is in de informatieavond duidelijk gemaakt dat de drie genoemde dagen enkel betrekking hebben 

op twee feestavonden van het Hajraa volleybaltoernooi en eventueel nog één feestavond van het 

lustrumfeest van de TU.  

 

1.3 Bewoners geven aan (vrijwel) nooit overlast te hebben ervaren van Hajraa 
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Uit de reacties per mail, op de informatieavond en het onderzoek van de studenten blijkt dat veel bewoners 

(vrijwel) nooit overlast hebben ervaren van het evenement Hajraa. Daar staat tegenover dat ze wel veel 

overlast ervaren van evenementen op de Karpendonkse Plas, IJzeren Man, TU/e terrein en het 10 daagse 

Park Hilaria.  

 

1.4 Door een pilot uit te voeren kan er getoetst worden of er overlast wordt ervaren 

Diverse omwonenden hebben aangegeven dat ze (vrijwel) nooit overlast hebben ervaren van het Hajraa 

toernooi. Door de overlast van andere evenementen zijn ze echter wel terughoudend met het verlengen van 

de eindtijd, men is toch bang voor geluidsoverlast en overlast na afloop van het evenement. Door dit in een 

pilot uit te proberen kan goed gemonitord worden of de maatregelen die de studenten treffen voldoende zijn 

zodat er geen overlast wordt ervaren bij het evenement Hajraa. Aandachtspunten zoals het verlagen van de 

dB na een bepaald tijdstip,  worden in de uitwerking van de pilot meegenomen.  

 

1.5 De studenten die het evenement Hajraa organiseren hebben goed de verantwoordelijkheid genomen 

door zelf draagvlak te creëren. 

In de toelichting van de studenten is duidelijk geworden dat de studenten zelf hun verantwoordelijkheid 

nemen door verschillende maatregelen te treffen zodat omwonenden (vrijwel) geen overlast ervaren van het 

Hajraa evenement. Door het doen van een wijkonderzoek en de uitgebreide toelichting op de 

informatieavond hebben ze tevens zelf draagvlak gecreëerd bij de bewoners, ook hier hebben ze goed de 

eigen verantwoordelijkheid genomen.  

 

Kanttekeningen 

1.1 Er zijn omwonenden die de pilot niet ondersteunen  

Per mail zijn er zes mails binnengekomen van omwonenden die de pilot niet ondersteunen, zij ervaren al te 

veel overlast en vinden het niet kunnen om een evenement in de buitenlucht tot 03.00 uur te laten duren. 

Daarbij is één mail geschreven namens bestuur en leden van de Vereniging van Eigenaren van de 

Borchmolen. Bewonersvereniging De Karpen is wel voor de pilot met het evenement Hajraa, maar is tegen 

het deelname van het lustrumfeest van de TU/e aan de pilot. 

 

1.2 Er is een risico op precedentwerking  

Door het doen van deze pilot zullen zich wellicht meer organisatoren melden die in aanmerking willen komen 

voor een pilot ten aanzien van de eindtijd van hun evenement. Hen zal duidelijk gemaakt worden dat we nu 

met één pilot werken. Op basis van de resultaten van deze pilot zal bezien worden óf en zo ja hoe de 

mogelijkheden rondom eindtijden in het beleid verruimd gaan worden. Hen zal ook aangegeven worden dat 

voor dit evenement gekozen is om dat het hier om een heel afgebakend gebied gaat (Markthal TU/e terrein) 

en dat het past binnen de visie van de stad in het kader van ‘Eindhoven Studentenstad’.  Daarnaast zullen 

zich wellicht ook andere belangstellenden melden voor pilots ten aanzien van andere 

verruimingen/afwijkingen (niet gerelateerd aan evenementen). Zij zullen zich melden omdat het college 

hiermee aangeeft in een breed spectrum open te staan voor mogelijkheden om activiteiten in de stad te 

verruimen. Het wel of niet instemmen met dergelijke verzoeken is uiteraard altijd maatwerk.  Het 

uitgangspunt van een duidelijk afgebakend gebied kan daar uiteraard in meegenomen worden.  

 

Kosten en dekking 

Voor de uitvoer van de pilot worden geen kosten gemaakt.  

 

Ter inzage gelegde stukken 

N.v.t. 

 

Burgemeester en wethouders van Eindhoven,  

 

secretaris  


